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 Flere har nå større grad av elmateriell i produksjonen ( buss, båt, 

ferge). Høy kraftpris = høy rutekjøpskostnad dersom index på 

kontrakter er tilknyttet elpris. Ikke sikkert at alle er like obs på denne 

da den gjerne kommer inn med litt etterslep. Det kan potensielt ligge 

vesentlige risikoer her for 2021 og 2022 som ikke dekkes av normale 

tilskudd.  
 Mer generelt: Det er jo forholdet mellom TILSKUDD (som gjerne 

indekseres med kommunal deflator) vs RUTEKJØP (som gjerne 

indekseres med «drivstoff- og etter hvert kraftpriser) som er interessant 

å følge. For de med elindeks vil dette slå skjevt ut nå.  

o Spørsmålet er da om enkelte har funnet mekanisme i dialog 

med eier (fylke) eller om vi sammen skal fronte noe mot de 

som setter statlige bevilgninger når indekser får unormale 

utslag, eller er dette noe administrasjonsselskapene må 

håndtere selv. 
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